重庆嘉发希尔顿逸林酒店客房价格和预订

酒店客房价格

房间类型	价格 (元)
逸林大床房 (1 份早餐)	450
豪华大床房 (1 份早餐)	543
豪华双床房 (2 份早餐)	603

备注:会议团队预留了房间,由于 10 月是重庆地区旅游的旺季,房间数量有限,建议参会者尽快预订。额外多加一份早餐的价格为 60 元/人。

预订方式:

发送预订信息到电子邮件: alina.shenmy@hilton.com

电子邮件内容如下:

CVCI 2024

客人姓名:(请在入住前提供客人的准确姓名,以便酒店预订。)

入住日期: *例如,2024-10-25* 退房日期: *例如,2024-10-27*

房间类型选择:(根据您的需要,我们已经预订了逸林大床房、豪华大床房和豪华双床房。

如果您需要其他类型的房间,请在入住前与酒店确认)。

电话号码: 例如,(+86)13XXXXXXXXX(如已付款,请附上付款截图作为附件。)

说明:

- (1) 如您有任何疑问或需要进一步确认预订信息,请联系:沈经理,15736768373 (微信同号)。
- (2) 预订截止日期: 2024 年 10 月 15 日前(根据酒店剩余房间的可用情况,如果相应的房间类型已售罄,房间类型和价格可以相应调整。)
 - (3) 在付款后,房间预订不能被取消、更改或退还。

Hotel room prices and reservations of DoubleTree by Hilton Hotel - Nan'an

Price of hotel rooms:

Room Type	Price
King Guest Room (a king-sized bed, 1 breakfast)	450 RMB
King Deluxe Room (a king-sized bed, 1 breakfast)	543 RMB
Twin Deluxe Room (twin beds, 2 breakfast)	603 RMB

Remark: The conference team has reserved rooms, as October is the peak season for tourism in Chongqing, the number of rooms is limited, we suggest that the participants book as soon as possible. The price for adding one extra breakfast is 60 RMB.

Reservation method:

Send reservation information to e-mail: alina.shenmy@hilton.com

Email Content is as following:

CVCI 2024

Name of Guest: (Please provide the accurate name of the guest before check-in for the hotel to make a reservation.)

Check in date: *e.g.* 2024-10-25 Check out date: *e.g.* 2024-10-27

Room type selection: (Based on your needs, we have already booked the King Guest Room, King Deluxe Room and Twin Deluxe Room. If you need other room types, please confirm with the hotel before checking in).

Phone number: e.g. (+86)13XXXXXXXXX

(If payment has been made, please attach a screenshot of the payment as an attachment.)

Notes:

- (1) If you have any questions or need further confirmation of booking information, please contact: Manager Shen, 15736768373 (same WeChat ID).
- (2) Reservation deadline: Before October 15, 2024 (Depending on the remaining room availability in the hotel, if the corresponding room type is sold out, the room type and rate may be adjusted accordingly.)
- (3) After payment, it cannot be cancelled, changed or refunded.